

羅省華人播道會誠聘粵語堂牧者

羅省華人播道會是一個多元文化的教會大家庭，有 750 多個會眾（粵語，華語，英語）。我們誠聘一位全職粵語牧者，教導、牧養和推動粵語堂事工。申請人需能閱讀及說流利粵語和英語，具備道學碩士學位，並有兩年以上在北美牧會經驗。福利包括全家醫療保險。欲了解詳情，請聯絡聘牧委員會主席林威濤 電郵 recruitment@cefcla.org 或電教會 (626) 570-8971。

The Chinese Evangelical Free Church of Los Angeles, Monterey Park, CA is seeking a Cantonese Pastor. We are a multicultural church family with 750+ members ministering in three language services: Cantonese, Mandarin, and English. We are seeking a full-time pastor to assist in the Cantonese ministry through teaching, shepherding, and promoting the ministry. The applicant should be fluent in Cantonese and English, has a Master of Divinity degree and a minimum of two years of pastoral experience in North America. For more information please contact the Chair of the Pastoral Search Committee Walter Lam at recruitment@cefcla.org or our church office at (626) 570-8971.